
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 4. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 61
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af almene
boliger og lov om leje. (Styrket indsats i ghettoområder og anvendelse af den
almene boligsektors midler).
Af socialministeren (Benedikte Kiær)

Spørgsmål 25
Hvad mener ministeren om udtalelser fra formanden for regeringens eget råd-
givende ghettoudvalg, Jørgen Nue Møller til Jyllands Posten den 23. november
2010: »…staten burde have bidraget meget mere økonomisk til at løse proble-
merne. Man lader i realiteten lejerne i de almene boliger betale det hele selv ved
at tage pengene fra Landsbyggefonden, som jo er lejernes egne, opsparede
penge,«?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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